
Kulturní dění v obci 

V sobotu 31. ledna 2015 se v zasedací místnosti OÚ konala burza zimních věcí. Děkujeme 
za Váš zájem, s burzami chceme pokračovat i nadále, ať už s dětskými, dospělými či 
bytovými doplňky. V únoru pro Vás připravujeme Masopust, který proběhne 28.2. 
Plánujeme tradiční průvod v maskách až do sálu Restaurace Na Veverce, kde bude 
připraven karneval plný her a soutěží o ceny. Bude vyhodnocena nejlepší maska ve 4 
kategoriích, jednou z nich budou i dospělí  Akce na březen upřesníme v dalším 
zpravodaji, ale už teď připomínám Velikonoční výstavu (28.03.2015), na kterou můžete 
přichystat své výrobky. 

Ráda bych vám připomněla náš e-mail: kulturabrandysek@seznam.cz a facebook obce 
Brandýsek, na který můžete zasílat své žádosti a připomínky. Pokud to bude v našich 
silách, rádi vaše návrhy zrealizujeme. 

V případě, že budete pořádat akci nebo budete chtít zveřejnit Váš příspěvek, neváhejte 
nás kontaktovat. Uzavírka bude vždy 5. den v měsíci. 

                                                                                   Děkuje Vaše Komise pro kulturu a volný čas 

 

Plánované akce  

14.2. Military zábava od 20.00 hodin v Restauraci Na Veverce 

28.2. Masopust od 15.00 hodin, vycházíme tradičně od Dolu Michael 

5.3. Zápis do MŠ Brandýsek – v případě zájmu kontaktujte vedení MŠ a ZŠ Brandýsek 

14.3. Vítání nových občánků naší obce – v případě zájmu kontaktujte OÚ 

21.3. Hasičská zábava od 20:00 hodin v Restauraci Na Veverce 

28.3. Velikonoční výstava 

 

Budeme se na Vás těšit 
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ZŠ a MŠ Brandýsek 

Základní škola 

Tak jako každý rok, i letos jsme měli možnost jet s naší školou na hory. Rozhodně jsme 
nelitovali.  Celý týdenní pobyt (17. – 24. 1.) v malebných Krkonoších doprovázely 
pocukrované vrcholy hor, spící krajina přikrytá sněhovou peřinou, lahodné tamní 
speciality (i když koprovka nás zrovna moc neuchvátila), různorodé lyžařské styly a občas i 
nějaký ten sníh za krkem. Někteří žáci se kochali výhledem na krajinu jako vystřiženou 
z katalogu skiareálu, jiní se těšili na skvělou partu, která na horách vždy vznikne, ostatním 
stačil k pěkné atmosféře jen horký čaj, dobré jídlo a čistý horský vzduch. Aby také ne, 
vždyť jsme měli možnost pobývat na Benecku, kterému se také přezdívá vzdušné lázně 
Krkonoš. Všichni jsme tam ale jeli především proto, abychom si užili skvělý pocit, když 
svištíme po bělostné sjezdovce. A to se nám podařilo. I ti, kdo stáli na lyžích nebo 
snowboardu poprvé, byli schopni sjet bezpečně sjezdovku. Za to patří dík zkušeným 
instruktorům, kteří se nám věnovali na svahu i mimo něj. Do hotelu Sůva, který nám 
poskytl prvotřídní ubytování a zážitky, bychom se příště rádi vrátili.  

Zápis do 1.tříd 

V pavilonu C naší školy se ve středu 21.1 a ve čtvrtek 22.1.2015 konal zápis nových žáků 
do 1.třídy. 

 Už  před 13 hodinou se zaplnila chodba předškoláky za doprovodu rodičů. Děti ale  nešly 
do úplně neznámého prostředí .  Předškoláci z Brandýska a ze Cvrčovic si s paní učitelkami 
z MŠ  už předtím byli školu prohlédnout a tak do třídy, kde se konal zápis, bezpečně trefili. 
Chvíli čekání na chodbě se jim snažili ukrátit deváťáci, kteří  pro ně připravili hravá 
stanoviště. V učebně 1.třídy pak děti předvedly, co už umí a opravdu se snažily. Zájem o 
zápis byl velký, celkem bylo zapsáno 42 dětí. 

Aby jejich vstup do nového života byl plynulý a bez větších  problémů, připravila  pro ně 
škola projekt „Těšíme se do školy“. Cílem je vzbudit v dětech zájem o školu a radost 
z poznávání . 

Budoucí školáky přišel pozdravit i pan starosta Jiří Veselý. 

Kladenská veverka 

V mezinárodní výtvarné soutěži „ Kladenská veverka“ se mezi  soutěžícími  neztratili ani 
naši žáci – Tomáš Neuman /1.tř./, Nikola Vosmíková /2.B/ a Arleta  Šuldová /4.tř./. 
Jmenovaní  se v pátek 23.1.2015 zúčastnili  slavnostního vyhlášení výsledků  a za svoje 
výtvarné práce  si odnesli  odměnu. Blahopřejeme! 

Dramatický kroužek 

Dramatický kroužek  pod  vedením  Mgr.Jiřiny Duškové  předvedl svoji pohádku „Krtek a 
kalhotky“ dětem z místní mateřské školy a také  ve Cvrčovicích.Pokaždé se velmi líbili. 
V den pololetního vysvědčení  udělali  radost i svým spolužákům  na 1.stupni naší školy. 
Za svůj výkon  sklidili velký  potlesk a uznání.  

Žáci ZŠ Brandýsek 

Školní sportovní liga 

Celoroční soutěž tříd a jednotlivců se skládá z různých sportů a reprezentace školy. 
Probíhá takřka každou středu a soutěží se o nejlepšího jednotlivce, nejlepší třídu. Zatím 
vede: Š. Somrován, N. Grubnerová, J. Lukeš a 7.třída. 

Mgr. Josef Lébr 

Mateřská škola 

Ve čtvrtek 15. 1. se naši předškoláci byli podívat v základní 
škole u prvňáčků. Moc se nám tam líbilo. Hledali jsme 
cestu, kterou půjdou k zápisu do školy.  

V pátek 16 .1. nás navštívily děti z dramatického kroužku 
pod vedením paní učitelky Duškové a zahráli dětem 
pohádku „Krteček a kalhotky“. Potlesk svědčil     o tom, že 
se vystoupení dětí ze školy moc líbilo. 

V pátek 23. 1. Přijelo „Divadélko koloběžka“ s pohádkou 
„Jak vyzrát na bacily“. Děti se dozvěděly, jak se mají o sebe 
starat, aby nebyly nemocné.     
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FK Brandýsek 

Vážení příznivci fotbalu v Brandýsku! Dovolte mi, abych Vás pozdravil 
v dlouhé zimní přestávce a to jménem svým i jménem hráčů a 
funkcionářů fotbalového klubu. Ale „lenošení“ nám brzy skončí a 
nastane období plné revolučních změn, jaké český fotbal zřejmě ještě 
nezažil. Nejprve bude nutná změna stanov fotbalového klubu, který se 
musí dle nového Občanského zákoníku přetransformovat ze zájmové 
organizace na veřejně prospěšný spolek. Kdo by tak neučinil, tak 

nemusí v budoucnu dosáhnout na případné státní dotace. Změna proběhne na Valné 
hromadě klubu, která zvolí svůj nový výbor a statutární zástupce, tentokrát ne na dva, ale 
rovnou na čtyři roky. Stát by se tak mělo na jaře letošního roku. 

Další bomba exploduje 1. července. Od tohoto data skončí éra papírových zápisů o utkání. 
Každý klub se musí vybavit výpočetní technikou, připojit na internet a pověřit svého člena 
novou funkcí tzv. administrátora. Ten bude zodpovědný za on-line zápisy o utkání, 
případné žádosti, připomínky či stížnosti klubu. On-line systémem se budou provádět i 
přestupy hráčů! 

 Vraťme se nyní k určitě zajímavějšímu tématu a to k výsledkům našich kolektivů. Říká se 
a určitě právem, že alfou a omegou fotbalového klubu jsou výsledky jeho A mužstva. 
Dovolím si konstatovat, že fotbalový Brandýsek patří již několik sezon ke špičce okresního 
přeboru. Kostru mužstva tvoří hráči, kteří prošli na začátku tohoto tisíciletí krajskými 
přebory žáků i dorostu, vhodně doplněni zkušenými borci /Strnadel, Vaněk/ či dravým 
mládím /Čížek, M. Kubín nebo bratři Šulcové /. Přestože nám celý podzim chyběli čtyři 
hráči základu, tak je Áčko na pěkném 4. místě se ziskem 25 bodů a skóre 36 : 20. A mohlo 
být ještě lépe. Škoda výpadku v Hostouni a zbytečných porážek v Klobukách a 
v posledním kole doma s Béčkem Slaného. Jako jediní jsme porazili vedoucí Libušín , na 
který máme ztrátu 8 bodů. 

Nejlepším střelcem je Bohouš Strnadel s 12 zásahy. Šest gólů vstřelil P. Kroc, čtyři J. Hink. 
Pochvala patří za velice dobrou práci kouči mužstva L. Kalovi. 

Dorostenci učinkují v krajské soutěži a po polovině soutěže okupují se ziskem 11 bodů až  
12. místo. Mužstvo prochází generační obměnou a na jaře ho čeká nelehký boj o 
záchranu. Trenérem mužstva byl Marek Ančička. Starší žáky trénuje Jiří Vaněk a dosahuje 
s kategorií těchto chlapců vynikajících výsledků. 

V sezoně 2013 – 14 dokázali bez ztráty kytičky vyhrát okresní soutěž mladších žáků a nyní 
jsou v přeboru starších na 3. místě se ziskem 30 bodů a skóre 65 : 30! Na první Kročehlavy  

 

mají manko pouhých tří bodů. Tato parta má před sebou velkou budoucnost! Patří jim 
velká pochvala a poděkování za reprezentaci klubu i obce Brandýsek.  

Jiří Macák pracuje s hráči mladší přípravky. Zde nehleďme na výsledky, ale na snahu 
malých chlapců, kteří budou v brzké době bojovat ve vyšších kategoriích, zatím sbírají 
zkušenosti. Vždyť mužstvo se rekrutuje z náboru, který proběhl na podzim roku 2013. 
Pochvala patří trenérovi za jeho obětavou práci. 

Náš klub má i mini přípravku. Tu vede obětavý a zkušený funkcionář Ing. Leoš Reichl a 
společně s nadšenými kolegy mají na starosti cca 20 nadějí kopané v Brandýsku. A stále se 
hlásí noví „borci“. Tito chlapci žádnou soutěž nehrají, zatím je to pro ně „Škola hrou“, ale 
jsou budoucností našeho klubu. Tak, ať se blýská na lepší časy! 

Sportu zdar a fotbalu zvlášť!      Jaroslav Mach 

Předseda FK  

                                                                                      

Futsal club Brandýsek 

Futsal Club Brandýsek byl založen v roce 2001 skupinou kamarádů. Tito spolu, 
jakožto bývalí fotbalisté, kteří si nemají kde kopnout, hrávali jen pro srandu na dvě branky. 
Pravidla byla odvozena od fotbalu, prestiž veliká, kvalita různá, ale zanícení pro věc 
obrovské. A protože chuť ke sportovnímu zápolení přitahovala stále více zájemců, 
organizovaných fotbalistů různých oddílů i sportovců jiných druhů sportů, bylo rozhodnuto 
o založení registrovaného futsalového klubu. Ten se již druhý rok rozrostl o rezervní tým, 
třikrát za sebou postoupil a od roku 2004 je stálým účastníkem Divize A. V roce 2012-13 
dokonce účastník 2 ligy – západ. V sezóně 2013-14 se klub rozhodl dobrovolně sestoupit 
zpět do nižší soutěže Divize „A“ a to z finančních a hlavně materiálně-technických důvodů. 
Požadavky na klub v oblasti realizačního týmu k zajištění jednotlivých domácích zápasů 2. 
ligy se prostě nepodařili splnit. Tým ve 2. lize ostudu rozhodně neudělal a umístil se na 
krásném 8 místě z 12-ti účastníků.  

V současné době klub hraje třetí ligu (Divize „A“) a v tabulce je zatím na 1. místě. 
I béčko hrající nejvyšší soutěž futsalu na kladensku (OP Kladno) se drží v poklidném středu 
tabulky. Hráčskou základnu v současné době tvoří hráči z naší obce, doplněni o kvalitní 
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hráče z okolí města Kladna. I přes náročnost celé soutěže se nám zatím daří udržovat 
procentuální zastoupení hráčů přímo z obce Brandýsek na číslech kolem 60-70% u A-týmu 
a 80-90% u B-týmu. Jsme samozřejmě otevřenou skupinou a vítáme každého nového 
hráče se zájmem o tento druh sportu. Jedinou výjimku tvoří pouze věk, který je omezen 
hranicí od 15-ti let.  

 Futsal jako sport se neustále vyvíjí a expanduje. Vznikají nové kluby, některé 
starší kluby zanikají nebo se slučují, ale celkově je regionální soutěž považována za velmi 
kvalitní a divizní skupina „A“, patří mezi vůbec ty nejkvalitnější soutěže. Většího 
výkonnostního propadu futsal dosahuje mezi kvalitou 2. a 1 ligy, ale to už je úplně jiná 
polemika. Na úroveň vesnického klubu jsme myslím dosáhli velmi dobré úrovně a svého 
možného maxima. Někdy se pohybujeme i trochu za touto hranicí, hlavně když se 
necháme trochu unést výsledky a následuje pak pochopitelně studená sprcha a návrat do 
reálu, kdy zjistíme, že ideální je hrát soutěž, kterou si můžeme finančně, materiálně, 
technicky a hlavně organizačně dovolit. Někdy prostě jenom hráčská kvalita nestačí. 
Futsal Club Brandýsek si za svůj hlavní cíl pro rok 2015 stanovil udržení obou soutěží 
s umístěním někde v klidném středu tabulky. I když malinko pokukujeme, tak jak se 
situace hlavně  v tabulce A-týmu zatím vyvíjí, po udržení se do třetího místa. Úkolem pro 
dlouhodobé plánování je udržení hráčské úrovně, kolektivní duch a dobrá parta kluků, 
kteří chtějí na sobě pracovat. Výsledky pak přijdou sami.      

 Po celou existenci úzce spolupracujeme FK Brandýsek - bratrským fotbalovým 
klubem, obcí Brandýsek a s mnoha dalšími partnery. Za dobu 14-ti let jsme vychovali 
téměř stovku futsalových nadějí, odehráli nespočet soutěžních a přátelských zápasů a 
tréninků. Někteří jedinci pamatují celou historii, aktivně ovlivňují, a žlutomodrý dres 
s útočícím lvem ve znaku předávají dál… 

     Na závěr bych rád poděkoval Obecnímu úřadu Brandýsek, který podporuje Futsal 
klub Brandýsek od jeho samotného založení a kde bez této podpory by nebylo možné 
dosahovat takových výsledků, jakých náš klub momentálně dosahuje. 

                                                                                                                                                                        
Grubner Jan 

 

 

Sbor dobrovolných hasičů 

Měsíc leden a zároveň rok 2015 jsme zahájili požární asistencí a 
odpálením ohňostroje v naší obci. 1.1. v ranních hodinách jsme 
vyjížděli do obce Třebusice na požár stohu, den jsme zakončili 
tradičně požární asistencí u novoročního ohňostroje v Kladně.  Za 
měsíc leden naše jednotka zasahovala u 4 mimořádných událostí.  
Dále pak náš sbor pokračuje v přípravách na hasičskou zábavu, 
která se koná 21.3. od 20:00 v restauraci Na Veverce. Prodej 

vstupenek zahájíme 20.2. Sledujte naše webové a facebookové stránky. 

Letošní rok byl rokem volebním a my volili členy výkonného výboru SDH. Složení pro 
dalších 5 let je následující: 

Starosta SDH – Jiří Veselý 

Velitel SDH – Markéta Slapničková 

Jednatel SDH – David Korecký 

Hospodář SDH – Jan Šmejkal 

Vedoucí mládeže – Martina Leváková 

17.1. náš sbor pořádal IV. Kolo zimní ligy pro hasičskou mládež v kulturním domě obce 
Pchery. Soutěže se zúčastnilo zhruba 130 dětí ze 7 dobrovolných sborů. Družstvo přípravky 
se umístilo na 1. místě a mladší žáci obsadili 3. místo. Dětský kolektiv se schází každé úterý 
v 16:30 hodin a uvítá nové členy. 

Náš sbor děkuje všem, kteří v roce 2014 sbírali víčka pro Toníčka,  podařilo se nasbírat více 
než 250 kg víček. Velice si vážíme Vaší pomoci a věříme, že budete i nadále sbírat. 
Odevzdat víčka můžete na hasičské zbrojnici, obecním úřadě nebo si pro ně po tel. 
domluvě rádi přijedeme.  

www,facebook.com/JsdhBrandysek  www.hasici.brandysek.cz   
          
                         


